

《单词百科:Duckburg是什么意思?Duckburg怎么发音?Duckburg的解释和用法》

英语单词Duckburg是什么意思?Duckburg怎么读?Duckburg怎么发音?简答网为您整理了Duckburg的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Duckburg怎么读

Duckburg的读音:[d k b rg]

Duckburg的意思

1、n.鸭堡;

Duckburg的双语例句

1、 Duckburg is a fictional city in the Disney universe, known for being the hometown of Donald Duck and his family.Duckburg

是迪士尼世界中的虚构城市，以唐老鸭及其家族的故乡而闻名。

2、 In the Duckburg comics, Donald Duck and his nephews often go on adventures and solve mysteries in and around the city.

在Duckburg漫画中，唐老鸭和他的侄子们经常在城市内外进行冒险并解决谜团。

3、 Duckburg has been featured in various Disney TV shows and movies, including the popular series DuckTales.

Duckburg出现在各种迪士尼电视节目和电影中，包括广受欢迎的系列动画《小鸭历险记》。

4、 The fictional city of Duckburg is said to be located in the state of Calisota, which is a combination of California and Minnesota.

据说虚构城市Duckburg位于Calisota州，这是加利福尼亚州和明尼苏达州的结合体。

5、 Duckburg is home to many iconic Disney characters, including Scrooge McDuck, Gyro Gearloose, and Magica De Spell.

Duckburg是许多标志性迪士尼角色的故乡，包括Scrooge McDuck、Gyro Gearloose和Magica De Spell。

以上是简答网为您整理的Duckburg怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于Duc

kburg的用法、Duckb

urg的释义、Duckburg的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Duckburg>